
Zápisnica č. 5/2010 
z  rokovania vedenia STU dňa 8. 3. 2010 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Robert Redhammer, Maroš 

Finka, Ján Kalužný, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Peter 
Telek, Ľubica Mešková 

 
Neprítomní:   
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. MMC STU – správa o stave projektu (pror. Janíček) 
2. Energetické centrum kampus mesto a Mlynská dolina (pror. Janíček) 
3. Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č. 7/2009-N (pror. Janíček) 
4. Plán verejného obstarávania na rok 2010 (pror. Janíček) 
5. Verejné obstarávanie – pohonné hmoty (pror. Janíček) 
6. Verejné obstarávanie – gastrolístky (pror. Janíček) 
7. Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
8. Prihláška STU do programu Erasmus na roky 2010/2011 (pror. Petráš) 
9. Správa o činnosti VUS Technik (pror. Petráš) 
10. Koncepcia zabezpečenia bezpečnostného monitoringu areálu Vazovova-Mýtna (pror. 

Finka) 
11. Správa o stave BOZP a OPP za rok 2009 (pror. Finka) 
12. Efektívnosť realizácie VŠ vzdelávania 1. a 2. stupňa (pror. Kalužný) 
13. Metodické usmernenie: Administrácia študentov univerzitného študijného programu (pror. 

Kalužný) 
14. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 
1) MMC STU – správa o stave projektu (pror. Janíček) 
2) Energetické centrum kampus mesto a Mlynská dolina (pror. Janíček) 
3) Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č. 7/2009-N (pror. Janíček) 
4) Plán verejného obstarávania na rok 2010 (pror. Janíček) 
5) Verejné obstarávanie – pohonné hmoty (pror. Janíček) 
6) Verejné obstarávanie – gastrolístky (pror. Janíček) 
7) Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 (pror. Petráš) 
8) Prihláška STU do programu Erasmus na roky 2010/2011 (pror. Petráš) 
9) Správa o činnosti VUS Technik (pror. Petráš) 
10) Koncepcia zabezpečenia bezpečnostného monitoringu areálu Vazovova-Mýtna (pror. 

Finka) 
11) Správa o stave BOZP a OPP za rok 2009 (pror. Finka) 
12) Efektívnosť realizácie VŠ vzdelávania 1. a 2. stupňa (pror. Kalužný) 
13) Metodické usmernenie: Administrácia študentov univerzitného študijného programu (pror. 

Kalužný) 
14) Návrh na odsúhlasenie NZ a dodatkov k NZ(pror. Janíček) 
15) Počet absolventov STU v roku 2009 (pror. Kalužný) 
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Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/2/2010, 2/3/2010, 5/3/2010 
 
Nesplnené úlohy:  1/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 8.3.2010 

3/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 8.3.2010 
4/3/2010 – plnenie úlohy predĺžené do 8.3.2010 

 
 
K bodu 1 MMC STU – správa o stave projektu (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Uviedol základné informácie o súčasnom stave MMC STU a požiadal 

riaditeľa MMC pána Teleka o bližší komentár k predloženej správe. 
Riaditeľ MMC 
STU Telek: 

Podrobne informoval o súčasnom stave MMC STU. V MMC pôsobí cca 40 
študentov STU. Záujem je aj z UK a iných VŠ. Centrum je zapojené do 
mediálneho prostredia. Nadviazali spoluprácu s STV a firmou Samsung. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

V správe nie je zmienka o štruktúre MMC a činnosti jej orgánov – správnej 
a programovej rady. Chýbajú plány na rok 2010 v správe. 

Rektor Báleš: − Požiadal o dodanie písomného prehľadu o zložení MMC STU – koľko je 
tam študentov STU a koľko z iných univerzít a ktorých 

− na vysielaní je málo vidieť, že je to televízia STU. Treba upraviť vizuál 
MMC aj jeho umiestnenie na web stránke STU 

− požiadal o urobenie rozboru vysielaného programu, koľko vysielacieho 
času je venované STU 

− aký je stav prípravy projektov ŠF, o ktoré projekty sa MMC uchádza  
− ako pracuje MMC, jeho správna rada, kto rozhoduje o programovej 

štruktúre 
− bližšie objasniť čo je to divadlo hudby a humoru v programe MMC 

Riaditeľ MMC 
STU Telek: 

Odpovedal na položené otázky. Rada MMC bola zvolaná 3-krát, ani raz 
nebola uznášania schopná. Predkladaná správa je za obdobie roku 2009 
a obsahuje plán na rok 2010. Ekonomické ukazovatele sú v správe. 
Odpovedal aj na ďalšie položené otázky. 

Pror. Finka: Zaujímal sa aký je stav prípravy nového študijného programu, o ktorom sa 
v súvislosti s MMC STU hovorilo. Odpovedal pror. Janíček. 

Pror. Kalužný: Treba túto televíziu využiť a pomôcť STU v propagácii štúdia smerom 
navonok. Treba takúto službu ponúknuť dekanom fakúlt STU. 

Pror. Petráš: V MMC STU sa urobil veľký kus práce od jeho založenia. Teraz je čas na 
stanovenie priorít, štandardné akcie hlavne pre STU. Navrhol, aby sa 
zástupca MMC zúčastňoval pravidelných porád na jeho oddelení a tak bol 
informovaný o všetkých akciách prebiehajúcich na STU. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

V správe chýba ekonomická bilancia roku 2009, riaditeľ Telek je 
zodpovedný za hospodárenie MMC STU. Ako je to s energiami a nájmom 
priestorov pre MMC STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/5/2010  
Vedenie STU schválilo predloženú správu o činnosti MMC STU s pripomienkami.  
Rektor STU Báleš od riaditeľa MMC STU pána Teleka požaduje: 
− doplniť predloženú správu o vyhodnotenie hospodárenia MMC STU za rok 2009 
− pripraviť návrh na nové personálne zloženie Rady MMC STU, ktorá je nefunkčná 
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− písomne predložiť analýzu, koľko študentov pôsobiacich v MMC je z STU a koľko 
z iných VŠ a ktorých 

− zmeniť vizuál MC2 tak, aby bolo evidentné, že sa jedná o televíziu STU a zmeniť aj 
umiestnenie MMC na web stránke STU 

− zmeniť programovú štruktúru vysielania tak, aby bola viac prezentovaná STU vo všetkých 
smeroch života na univerzite 

− ďalšiu priebežnú správu požaduje predložiť do 30.9.2010 
 
Úloha V-STU č. 1/5/2010  
Rektor STU ukladá predložiť 2-týždňovú programovú štruktúru vysielania MMC 
v nadväznosti na aktualizovaný dlhodobý zámer rozvoja STU  
Z: Pror. Janíček, riaditeľ MMC STU Telek 
T: 30. 4. 2010 
 
 
K bodu 2 Energetické centrum kampus mesto a Mlynská dolina  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Informoval o ukončení rekonštrukcie transformátorovej stanice, realizácii 

nového merania spotreby elektrickej energie fakúlt STU v kampuse mesto 
ako aj kompenzátorov jalového výkonu. Pripravuje sa rekonštrukcia strechy 
na trafostanici ako aj OST. Začne sa s OST na FCHPT STU, ktorá je 
v havarijnom stave, nasledovať budú SvF, SjF, FA a rektorát STU. OST na 
FEI STU už je rekonštruovaná a FIIT STU stavia novú budovu. 

Rektor Báleš: Opýtal sa, aká je návratnosť týchto investičných akcií v energetike. 
Odpovedal pror. Janíček, že kvalifikovaný odhad je 8 rokov. 

Pror. Petráš: Upozornil, že dimenzovanie OST sa významne zmení, ak sa budova zateplí, 
prípadne sa vymenia aj okná. Od kogeneračnej jednotky sa už zrejme 
upustilo. 

Pror. Finka: Položka na energie v rozpočte STU je významná. Sú tu určité možnosti 
získania financií aj z mimouniverzitných zdrojov na tento účel. 

Pror. 
Redhammer: 

Potvrdil na prípade budovy UTI na Pionierskej ulici v Bratislave, ktorá 
preukázateľne vykazuje zníženie spotreby energie o cca 50%. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/5/2010  
Vedenie STU prerokovalo Správu o energetickom centre – kampus mesto a Mlynská dolina.  
 
Uznesenie V-STU č. 2/5/2010  
Vedenie STU súhlasí s rekonštrukciou trafostaníc. Vedenie STU súhlasí s rekonštrukciou 
OST na SvF a rektoráte STU s tým, že budú podpísané zmluvy o návratnosti investovaných 
prostriedkov. 
 
Úloha V-STU č. 2/5/2010  
Rektor STU ukladá pripraviť postupnosť komplexného riešenia energetickej situácie budov 
STU v kampuse Bratislava mesto a predložiť návratnosť investícií. 
Z: Pror. Janíček 
T: 30. 4. 2010 
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K bodu 3 Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní  
č. 7/2009-N (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Vzhľadom na zmenu podmienok pre verejné obstarávanie v zákone o VO 

bolo nutné túto smernicu vydať. Pracovníci na súčastiach STU zodpovední za 
VO budú pozvaní na školenie. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/5/2010  
Vedenie STU schvaľuje Dodatok č. 1 k Organizačnej smernici o verejnom obstarávaní č. 
7/2009-N. 
 
 
K bodu 4, 5,6 Plán verejného obstarávania na rok 2010 (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Tento plán vyžaduje od nás ÚVO a je veľmi dôležitý pretože čokoľvek sa 

nakupuje musí prejsť predtým VO. Plán sa bude priebežne doplňovať. Je 
potrebné dať pozor na tovary, ktoré je nutné obstarávať centrálne napr. 
čistiace prostriedky, papier a kancelárske potreby, pohonné hmoty, stravné 
lístky a pod. 

Kvestorka STU 
Žideková: 

Uviedla, že nábytok by sa mal bližšie špecifikovať a zrejme nerobiť centrálne 
VO. Je rozdiel kancelársky a školský nábytok v seminárkach. Je nutné 
informovať o tom všetky súčasti STU. Uviedla, že ÚM STU a ÚZ Gabčíkovo 
nemajú v pláne VO zatiaľ žiadne položky. Odpovedal pror. Janíček: všetky 
fakulty dali do plánu VO nákup nábytku bez bližšej špecifikácie a preto to 
bolo zjednotené a dané do centrálneho plánu VO. 

Pror. 
Redhammer: 

Poznamenal, že by bolo vhodné uviesť aj zdroj financií pre príslušný nákup 
tovaru. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/5/2010  
Vedenie STU schvaľuje Plán verejného obstarávania STU aktualizovaný k 8.3.2010 a rektor 
STU ukladá prorektorovi Janíčkovi napísať metodické usmernenie pre súčasti STU 
v súvislosti s plánom VO. 
 
 
Bod 7 Návrh Edičného plánu Nakladateľstva STU 2010 sa na žiadosť prorektora Petráša 
prekladá na nasledujúce rokovanie vedenia STU. 
 
 
K bodu 8 Prihláška STU do programu Erasmus na roky 2010/2011 (pror. 

Petráš) 
  
Pror. Petráš: Informoval o podaní prihlášky STU do programu Erasmus. 
 
Uznesenie V-STU č. 5/5/2010  
Vedenie STU súhlasí s podaním prihlášky STU do programu Erasmus na roky 2010/2011. 
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K bodu 9 Správa o činnosti VUS Technik (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Uviedol tento bod rokovania a požiadal riaditeľku VUS Technik 

o podrobnejšiu prezentáciu predloženej správy o činnosti. 
Riaditeľka VUS 
Technik 
Mešková: 

Predniesla stručne obsah správy, uviedla podstatné časti vykonanej práce vo 
všetkých troch zložkách súboru. Komentovala aj plán činnosti na rok 2010 
a na to nadväzujúci rozpočet súboru. Súbor má v súčasnosti viac priestorové 
ako finančné problémy. Jedná sa o umiestnenie Komorného orchestra 
a telocvičňu pre Folklórny súbor. 

Rektor STU 
Báleš: 

Poďakoval riaditeľke VUS Technik pani Meškovej za činnosť 
a prostredníctvom nej aj všetkým členom súboru za dobrú reprezentáciu 
a šírenie dobrého mena STU doma aj v zahraničí. 

 
Uznesenie V-STU č. 6/5/2010 
Vedenie STU schvaľuje predloženú správu o činnosti VUS Technik za rok 2009 ako aj plán 
činnosti a rozpočet súboru na rok 2010. 
 
 
K bodu 10 Koncepcia zabezpečenia bezpečnostného monitoringu areálu 

Vazovova-Mýtna (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál obsahujúci koncepciu zabezpečenia 

bezpečnostného monitoringu areálu STU Vazovova-Mýtna, čo je nutné 
z hľadiska počtu krádeží v poslednom období. Súčasne musí byť riešená 
situácia aj s neoprávneným držaním elektronických kľúčov. Musí dôjsť 
k prekódovaniu alebo ich výmene. 

Pror. 
Redhammer: 

Pripomenul, že straty hotovosti nie sú tak nebezpečné ako straty osobných 
údajov alebo údajov o projektoch. 

 
Uznesenie V-STU č. 7/5/2010 
Vedenie STU schvaľuje koncepciu bezpečnosti areálu STU Vazovova-Mýtna a rektor STU 
poveruje prorektora Finku spracovať projekt s technickým aj finančným zabezpečením. 
 
 
K bodu 11 Správa o stave BOZP a OPP za rok 2009 (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: V minulom roku bol zaregistrovaný iba 1 úraz, aj to na ŠD. Na rektoráte 

nastúpil nový pracovník, situácia v BOZP sa významne zlepšila. 
 
Stanovisko V-STU č. 2/5/2010 
Vedenie STU berie na vedomie správu o stave BOZP a OPP za rok 2009. 
 
 
K bodu 12 Efektívnosť realizácie VŠ vzdelávania 1. a 2. stupňa  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Na fakultách je 

rozdielna situácia v počtoch študentov v skupinách. Spravidla v 2. stupni 
štúdia je študentov menej. Závisí to ale aj od ŠP. V závere materiálu sú 



 6

navrhnuté aj opatrenia. 
Rektor Báleš: Vyjadril skeptický postoj k účinnej realizácii navrhnutých opatrení, lebo 

viaceré sú problematické. Nepodarilo sa nám to zmeniť ani pri komplexnej 
akreditácii. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Naša univerzita by si mohla dovoliť viaceré špecifické študijné programy, 
ktoré sú pre SR dôležité, napr. jadrová energetika. 

Pror. Petráš: SR nemá napríklad vysokú školu pre požiarnikov. Tu vidí priestor. 
Pror. Finka: 1. problém je ekonomický – zápočet pedagogických výkonov a 2. problém je 

v garantoch. 
 
Stanovisko V-STU č. 3/5/2010 
Vedenie STU berie na vedomie materiál „Efektívnosť realizácie VŠ vzdelávania 1. a 2. 
stupňa“ a poveruje prorektora Kalužného predložiť ho na nasledujúce rokovanie KR STU. 
 
 
K bodu 13 Metodické usmernenie: Administrácia študentov univerzitného 

študijného programu (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Materiál súvisí s tým, že začínajú sa realizovať univerzitné študijné programy 

na STU. Obsahuje usmernenia o štúdiu, uložení dokumentov podpisových 
právach a pod. 

 
Uznesenie V-STU č. 8/5/2010 
Vedenie STU schvaľuje metodické usmernenie: Administrácia študentov univerzitného 
študijného programu. 
 
 
K bodu 14  Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

V tlači bola uverejnená správa, že STU nerieši problém vybudovania chodníka v areáli 
Mlynská dolina, kde sú aj fakulty UK. Predmetný chodník prechádza len z 1/7 na 
pozemku STU a 6/7 je na pozemku UK. Rektor STU poveril prorektora Janíčka 
napísaním listu rektorovi UK, že STU je ochotná príslušným dielom prispieť 
k vybudovaniu chodníka. 

 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv a dodatkov k NZ: 
 

1. Dodatok k NZ s nájomcom SPONA production, s. r. o., Hagarova 7, Bratislava. Prenájom priestorov na 
ŠD Mladá Garda . Dodatkom sa rozširuje predmet nájmu o sklad č. 01HE -1 74 o výmere 26,50 m2. 
Celkom je prenajatá plocha o výmere 46,50 m2 využívaný na nácvik hudobnej skupiny a uloženie 
hudobnej aparatúry. Dodatkom sa predlžuje doba nájmu do 1.3.2012. 

 
2. NZ s nájomcom ROTT, Ružička a Guttman, patentová, známková a právna kancelária v. o. s. , 

Lamačská cesta 8, Bratislava. Prenájom priestorov na návrh SjF v budove na Pionierskej ul. Predmet 
nájmu miestnosti 237,238,239 a 241 o celkovej výmere 92 m2, účel kancelárie. Doba nájmu od 1.1.2010 
do 31.12.2013.  

 
3. Dodatok k NZ s nájomcom KESA – Ing. Mária Čunderlíková, Nevädzova 4, 917 01 Trnava. Prenájom 

na MTF Trnava , Hajdóczyho ul., skladový priestor o výmere 526 m2, sklad stavebného materiálu. 
Predĺženie nájmu do 31.12.2012.  
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Uznesenie V-STU č. 9/5/2010 
Vedenie STU súhlasí s predloženými návrhmi nájomných zmlúv a dodatkov k NZ. 
 
3) Prorektor Petráš: 

Informoval o otvorení 2. behu MBA vo Viedni (spolupracuje náš ICV STU), ktorého sa 
osobne zúčastní vo štvrtok 11.3.2010. 

 
4) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval o programe najbližšieho zasadania AS STU dňa 29.3.2010. 
 
5) Prorektor Kalužný: 

− Informoval o občasníku, ktorý vydáva CKP STU 
− Informoval o návšteve v ÚZ STU Gabčíkovo, kde sa oboznámil so stavom prípravy 

priestorov pre vyučovanie študentov 1. ročníka Bc. štúdia. 
− Na sekretariáte je harmonogram promócií, požiadal o rozdelenie termínov.  

 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


